
Ježiš, kde si ? 

Veľká Noc u nás doma býva pre mňa často náročná. Na Bielu sobotu som začala cítiť smútok – z toho, ako 
to u nás doma vyzerá a že by som chcela, aby sme sa k týmto sviatkom stavali inak... bol to smútok, že 
často tieto sviatky, ktoré sú o Bohu, sú zároveň bez Boha. Že je to len niečo, čo sa každý rok opakuje, ale 
neprežívame to s láskou a nádejou a istý člen rodiny ani s vierou a skôr vidí všetko apokalypticky, 
beznádejne... a vplýva to aj na ostatných členov a zvlášť na mňa. 
V nedeľu ráno prišiel hromadný mail od známeho, ktorý písal, že pri veľkonočnej vigílii stretol 
Zmŕtvychvstalého a že sa modlí za tých, ktorí ho ešte nestretli. A vtedy sa môj smútok prehĺbil a zdalo sa 
mi, že je to adresované práve mne.. 
Smútok trval až do nedeľnej omše o 11:00 (vysielanej z Trnavej Hory), kedy som skoro celý čas rozmýšľala 
nad tým, prečo prežívam taký smútok a vďaka Bohu som prišla na to, že to bude len klamstvo mojich 
pocitov, aby ma obrali o radosť, ktorú mi Boh chce dať zažiť. Tak ako mnohokrát pri iných príležitostiach                
v minulosti.  A že cez moje slzy nevidím Ježiša, ale „iba“ záhradníka, ktorý odniesol môjho Pána a neviem 

kam ho položil..(Mária Magdaléna je inak moja birmovná patrónka, tak asi preto tá podobnosť .) 
Počas omše  zrazu akoby to odišlo, zrazu som sa cítila opäť medzi svojimi...medzi tými, ktorí nie sú z tohto 

sveta, ale žijú nádej a radosť Veľkej noci.  

Povzbudila ma aj výzva kňaza, aby sme sa prezliekli z pyžama do pekných šiat .  Nebola som síce                           
v pyžame, ale v domácom oblečení...a keď som sa potom prezliekla, Boží pokoj vo mne sa ešte znásobil. 
Chcela som sa zapojiť aj do druhej výzvy, aby sme si nasledujúci týždeň zapisovali, kde sme stretli 
Zmŕtvychvstalého. A prišlo to celkom rýchlo. Poobede som sa išla prejsť na pole za dedinou. Ako som tam 
tak sedela v tráve, opýtala som sa: „Ježiš, kde si? Čo teraz robíš?“ A mne sa v mysli vytvoril obraz, že sedí 
pri mojich nohách, že mi kolená objíma svojimi prebodnutými – už oslávenými – rukami a že si 
vychutnávame vzájomnú prítomnosť. Už niekoľko mesiacov som nezažila Božiu prítomnosť v modlitbe tak 
silno ako vtedy. 
Pán Ježiš ma utvrdzoval aj v tom, akým konkrétnym spôsobom mám napĺňať svoje povolanie ohlasovateľky 

radostnej zvesti. 👩🎨 
  
 

O niekoľko dní prišla reakcia na toto svedectvo: 
 

 
Tak toto svedectvo je pecka, ďakujem zaň. Som rada, že vlastne potvrdila aj moje slová: Taktikou Zlého je 
oberať nás o radosť a niekedy pre "falošný strach" nevidíme radosť, ktorú nám Boh chce dať. Zlo nás 
spútava, ale Boh nám dáva slobodu a je naozaj len na nás, čomu a komu otvoríme svoje srdce.  
Duši, ktorá napísala toto svedectvo, patrí jedno veľké ĎAKUJEM -  ani nevie ako mi pomohla .....  
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